
Bestyrelsesmøde 31.maj 2023
Til stede: Karl, Nilli, Hjalte, Ulver, Anders og Signe
Ordstyrer: Karl
Referent: Signe
Tid for næste møde: 2. august 2023 kl 17.00
Sted for næste møde:

Dagsorden:

1. Gennemgang af opgaver
2. Bestyrelsesweekend

a. Vi tager afsted fredag eftermiddag og hjem søndag.
b. Dato: 15.-17. september
c. Tænk over bil

3. Klubvært situation og arbejdstøj
a. Klubvært situation:

i. Anders tager på udveksling fra august til umiddelbart januar. Han har
stadig sin stilling når han kommer hjem.

ii. Anders vil rigtig gerne hjælpe med at sætte en ny ind i rollen.
iii. Man kunne øge opgaverne med at give projekter, eller tømme filtre

eller andet.
iv. Vi vil gerne ansætte en til en fast stilling.
v. Nilli og Signe sørger for at sende jobopslag ud, indkalde til samtaler

og afholde samtaler.
b. Klubværtsarbejdstøj:

i. Ny medarbejder køber selv tøj for 1000kr/år.
4. Sekretær situation ift timer og arbejdsbyrde

a. Pt bliver de vigtigste opgaver ikke taget. Vi vurderer, at der skal ansættes en
til sekretær.

b. Der skal laves et fast punkt til bestyrelsesmøderne, hvor vi snakker om
opgaver til klubværter og sekretærer.

c. Signe, Nilli og Anders står for at sende jobopslag ud, indkalde til samtaler og
afholde samtaler.

5. Faciliteter til klubdag (støvsugere og støvsugerposer, en form for sikring langs rail til
rengøring oppe)

a. Rengøringsfirmaets støvsugere er ikke helt gode, det er som om der er ikke
blevet skiftet poser. Fortæl klubvært at de skal kontakte rengøringsfirmaet
omkring deres midler om at det ikke rengører ordentligt.

b. Der skal laves et sikringssystem langs rail, så man kan rengører det øverste
af rail og vægge. Snak med Mikkel om muligt system.

c. Klubdag Udvalg får lov til at vælge hvilke ting de gerne vil have, for at gøre
det til en god dag. Skriv ud til klubdagsudvalget at de må vælge hvad de vil
have.

6. Filt + madrasser status
a. Der kommer nye madrasser i uge 33+34. Vi giver vores madrasser ud til

intresenter. Der skal skrives ud til andre klubber og medlemmer omkring



muligheden. Derudover skal der findes ud af hvordan det skal gøres og hvilke
præcise dage man kan komme.

7. Ventilationssystemet
a. Climblab kommer 1. juni og kigger hvor de skal hænge og så monterer de

den 2. juni.
8. Forplejning til bestyrelsesarbejde mv., hvilke retningslinjer eller lignede har vi?

a. Der er ikke nogle retningslinjer, men man vurderer det lidt selv. Formand
og/eller kasserer godkender og er derudover også med til at vurdere. Noget
at drikke eller spise til møder er helt ok.

9. Politik/retningslinjer for samvær i klubben
a. Det er et godt punkt at have med til bestyrelsesweekenden, hvor vi sammen

kan sidde lidt mere med det, end til et almindeligt bestyrelsesmøde. DKLAF
vil gerne kunne bidrage til det, hvis det er.

b. Det vil være smart at have kigget på et udkast inden da.
10. Fugtskade

a. Det burde være Nørrebrohallens ansvar. Vil gerne have nogle professionelle
til at kigge på det.

11. Dørløsning + mulighed for midlertidig løsning
a. midlertidig løsning implementeres, hvor alle medlemmer for en kode og

receptionen (dagsbillet) får en anden. Inden det træder i kraft skal der
udarbejdes:

i. Hvem informerer reception, laver poster vejledning, sender info ud til
medlemmer, laver en løsning lig med BaNanna koden på Klub-modul
og hvilken dag gælder det fra

b. Der fortsættes med at finde en permanent løsning
12. Lumo board på stokt?

a. Vi vil gerne have at lumo boardet skal fungere som tiltænkt og så må vi tage
den senere hen, hvis man stadig ikke er tilfreds med lumo løsningen alene.

13. Søge penge til nye grigri-venlige reb til reb-kurser
a. Bestyrelsen beslutter at Anders køber nogle reb der passer til GriGri. Han

vurderer, hvilke det skal være.
14. Forslag om, at gøre NKK-facebookgruppen lukket (eller usynlig for ikke-medlemmer)

a. Der har været en del spam profiler der slår ting op i gruppen.
b. Fordele er at udelukke spam og skjule fx når der er sko til afhentning, for folk

der ikke er medlemmer.
c. Ulemper er at det bliver sværere at få adgang og i det hele taget se gruppen.
d. Bestyrelsen beslutter at den skal fortsat være åben, men alle skal igennem

godkendelse af administrator, som senere hen kan være en opgave for
sekretæren ellers finder Anders ud af et system til FB sammen med Magnus.

15. Zakobo
a. Der er kommet tilbud på 24.000 som startgebyr og 1300/måned eksl moms.
b. Der er flere fra bestyrelsen, der skal kigge på det. Tager det op på

bestyrelsesweekend. Evt. finde ud af om der hører et dørsystem med.
16. Evt.


